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Building Harmonious Atmosphere and Cultivating English Learning Interest

Yoo Jiang
Shandong Linyi No. 8§ Experimental Primary School

[ Abstract] In the English teaching class, from the perspective of cultivating students' interest in learning, we
should follow the rules of teaching activities, flexibly use a variety of educational and teaching methods, create a
relaxed and harmonious teaching atmosphere for students, and flexibly use multimedia means to carry out English
teaching, that is, to mobilize words, pictures, sounds, etc. It can also provide a large number of authentic and fresh
language materials and various kinds of information, which not only greatly enrich the teaching content, but also
gradually cultivate students' interest in learning and improve their learning quality. In this way, the enthusiasm and
initiative of students are constantly mobilized to improve their interest.
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	1 学唱英文歌曲，培养学生情操。
	2 以故事为介绍手段，促进英语课堂教学，激发英语学习兴趣。
	3 利用情境表演，让学生在角色扮演活动中体验学习的乐趣。
	4 利用累积评价活动增强学习信心。
	5 成立多种兴趣小组。
	6 运用多媒体教学手段、提高学生的英语学习兴趣。
	6.1 适当运用多媒体手段，激发学生的学习兴趣。
	6.2 多媒体的运用，既可以提高学习兴趣，又可以突破教学难点。由于小学生的知识基础有限，缺乏生活经验。学生之间的意识
	6.3 运用多媒体手段创设各种生活情境，激发学生的兴趣。


